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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

001 Øst-Finnmark 
003 Midt-Finnmark 
005 Vest-Finnmark 

 

Dato/tid: 26. februar Sted: Scandic Karasjok 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 19 36 55 

 

Tillitsvalgt: Jan Erik Fløtre 

Administrasjon: Bernt Mikalsen, Linda Årvik 

Ordstyrer: Jan Håland 

Referent: Linda Årvik 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Produksjonsnedgang på storfekjøt – korleis unngå å hamne i same 

situasjon som TINE med mjølkemangel 
o Redusere importkvote? 

- Fortsatt høge priser på t.d. kjøttdeig i utkantbutikker, sjølv om 
kjøttdeigprisen er billig i meir sentrale strøk 

- Ordning med å distribuere saueslakt sjølv, når det er mykje på lager 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Syns det er ein god ide med SA og AS mtp på å synleggjere kostnadar og 

spisse fokus, men spørsmål rundt forsyningsplikten når SA har for lite 
råvarar og fare for import, eigerinnvolvering i AS, ansvar for at AS ikkje 
går under, og om det er mogelegheit for at AS hamnar på børsen.  

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- DVP – har i nokre områder ikkje veterinær til å DVP besøk. Leie inn eigen 

veterinær til å ta ein DVP runde? 
- Ønske om rådgivningsbesøk før DVP – for dei som har behov for å vite 

standarden på kva DVP krever.  
- Problem med at kommunen jobber imot å få til nydyrking/grøfting. Må 

vidareformidle til kommunar om kor viktig det er med grasbasert 
produksjon for berekraft og beredskap.  

 
Tilbakemeldingar til opplegget på Finnmarksamling 

- Teams-føredrag: 

o Syns det blir ein undergraving av dei som tek seg fri til å kome hit 

på samling at mange av foredraga er på Teams 

o Poenget er å vere samla og kunne diskutere  

o Vanskeleg å stille spørsmål og halde ein dialog når 

føredragshaldar er på Teams 

o Evt prioritere fysiske foredrag og heller ha teams-foredrag på 

slutten 

- Bra og viktige temaer  

- Syns det er viktig å samlast 

- Kunne separert tema på storfe og småfe 

- Ha føredragshaldar som kan utnyttas til meir praktisk gjennomgang, til 

dømes klassifisering inne på slakteriet og bruke nokre timer på det – blir 

betre utnyttelse av kostnaden med å få dei hit  

- Ha smaksprøver på nye produkt i staden for å sjå film av nye produkt 

- Ha kjøttbasert måltid til lunsj og middag (må vere konkret ved bestilling)  
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Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Oversikt over kor mange 
premierte kalv som har blitt 
slakta i nord? 
 

 Hele kretsen 

Hjelpe med å få kommunen til å 
gi lov til nydyrking 

15536 Eier/leverandør 

Ønske om transportkurs  Hele kretsen 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

006 Nord-Troms 
 

Dato/tid: 05.03.2024 kl. 12.00 Sted: Bios Café 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 7 9 

 

Tillitsvalgt: Bente Borgen 

Administrasjon: Birger Theodorsen 

Ordstyrer: Laila Agersborg 

Referent: Birger Theodorsen 

  

 Saksliste 

 

6. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
1. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
2. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
3. Åpen post – lokale saker () 
4. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Hvilken kostnad kan man regne med vedrørende rettsak og denne 

konflikten som er mellom Nortura og Herland? 

- Må vi vente til vi er over 70 for å ut noe egenkapital av selskapet?  
- Reduksjon av slaktevekter på storfe, kan bety at man ikke når O+ og 

kvalitetstillegg. 
- Det finnes ikke sau kjøtt i butikk. Må ha noen nye kanaler for å få solgt 

dette kjøttet 
- Hva er årsak til at man fikk slik overproduksjon av storfekjøtt? 
- Det er ingen effekt på utkjøp av egg produksjon så lenge man ikke har 

kontroll på nyetableringer av nye egg hus 
- Hva blir å skje med økningen angående gris til Målselv anlegget? Skal 

denne kjøres til Tønsberg eller tar vi hånd om denne her nord? 
- Hva skjer angående oppstart av slakteri i Kvænangen? 

 
Alle kommentarer/spørsmål besvart under møtet! 
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Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Må innom nye salgskanaler for å få opp salget av våre produkter (Tik 

Tok?) 
- Stor andel av EMV kjøpes av reguleringslager til rabattert pris 
- Formidabel effektivisering på de bønder som er igjen 
- Bør ikke skille av ny mor selskap gå mellom produksjon og salg? 
- Det må gjøres noe med emv produksjonen. Kan ikke se at vår merkevare 

ikke kommer ut i markedet 
- Føre nedgang av produsenter at det også tas ned indirekte stillinger 
- Jobbes det med å få vår turmat ut i salg til forsvaret? 
- Liten andel Norsk mat på vår sokkel 
- Hva skjer hvis «mor selskapet» ikke kan levere den mengde kjøtt som 

etterspørres? 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Fungere veldig bra med dagens lammering-ordning. 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

007 Ullsfjord 
 

Dato/tid: 04.03.2024 kl. 11.00 Sted: 
Skytterhuset til Sandnessund 
skytterlag  

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 5 8 

 

Tillitsvalgt: Bente Borgen 

Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Ordstyrer: Kent Are Johansen 

Referent: Bernt Mikalsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Storfe 

• Det må reduseres på import, når bøndene tar sin del av reduksjon, 
kalveslakting og lavere vekter. 

• Innspill til Bondelag og Tyr ang redusert import blir ikke tatt med videre til 
sentralt. 

• Rekrutteringa til næringa må opp. 
 
Småfe 

• Sau på lager er på grunn av mange som legger ned? 

• Prising, markedsregulering, ungebønder ble kommentert. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 

• Blir det nye direktører som ansettes ifm deling av selskapet? 

• Hvordan stiller bankene seg til dette forslaget? 

• Markedsregulators kostnad må dekkes inn av staten? 

• Kostnaden med beredskapen i nord må dekkes av staten! 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 

• Plass på bilene i sesongen for voksen sau 

• Mangler sau i butikk 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

009 Kåfjord 
 

Dato/tid: 04.03.2024 kl. 19.30 Sted: Senter for Nordlige folk 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 5 2 7 

 

Tillitsvalgt: Bente Borgen 

Administrasjon: Birger Theodorsen 

Ordstyrer: Elisabeth Salo 

Referent: Birger Theodorsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 

 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Elsk/hat forhold til min side. Bra når løsningen fungerer 
- Ref. reduksjon av vektreduksjon på storfe. Mye av unge dyr ble tatt ut til 

slakt pga lite fôr 
- Reduksjon av pris på storfe for å få ned lageret. (besvart under møtet) 
- Viktig med markedsføring i andre kanaler enn det som brukes i dag.  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Ny organisering ble sammenlignet med dagens Tine løsning. Diskusjon 

om nytt selskap skal organiseres som SA eller AS. Mulig løsning lik 
dagens Tine organisering kan være løsningen? 

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges 
opp/ikke svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Diskusjon vedrørende salg av gilde/prior produkter. Det er ønskelig med 

kjøtt bil med salg av varer. Ref. fiskebil. Både forhåndsbestillinger og 
direktesalg av mer «volum» varer.  

- Det er enda utfordringer med retur/nisje leveranser av småfe, og 
retur/nisje kjøtt 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Kveldsmøter bør ikke være 
tidligere enn kl 20:00 

 Kretsutvalget 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen endinger ihht valgkomiteens innstilling. 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

010 Balsfjord og Storfjord 
 

Dato/tid: 06.03.2024 kl. 11.00 Sted: Sørkjos Bygdehus 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 7 13 20 

 

Tillitsvalgt: Bente Borgen 

Administrasjon: Birger Theodorsen 

Ordstyrer: Sunniva Skogan 

Referent: Birger Theodorsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- God diskusjon når det gjelder ny eiermodell. Kretsleder redegjorde litt for 

hvordan fremtidig samarbeid er tenkt i lag med midt troms / Astafjord 
krets 

- Lite imponert over “min side”-løsningen. For komplisert med å registrere 
innmeldinger. Fungere greit ved innmelding via lammering, men er 
utfordrende med innmelding i ringen utenom sesong  

- Målselv er et av de beste anlegg i landet på skjæring av storfe. Står 
respekt av de ansatte som har fått dette til 

- Pris på lam er høyt sammenlignet med andre kjøtt slag. Dette kan være 
mulig årsak til sau på lager? 

- Utfordring til salg av rødt kjøtt er hvitt kjøtt 
- Jordbruk over hele landet. Dette betinger slakting, skjæring og foredling 

lokalt. Sentralisering gjøres med de økonomiske krav som nå gjelder. Hva 
med sårbarhet og beredskap nå distriktene nå taper? 

- Emv er sterkt konkurransevridende i og med at de nå går helt bak til 
produsent-leddet. Eks Rema er produsent, detaljist, distribusjon og salg. 
Har full kontroll, og dette er direkte konkurransevridende  

 
Kommentar/synspunkt/spørsmål besvart under møtet 
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Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

- Konsernresultat ved ønsket driftsmargin styres ut fra løpende pris/ 
utbetaling til eier/produsent. Blir annerledes med AS og eieres krav til 
utbytte  

- Hvor mange produsenter har avviklet produksjonen og sluttet. Ikke bare 
overgang til annen varemottaker 

- Er nedgang i skjærevolum inkl egne merkevarer? 
- Hele tiden angrep på markedsregulator ordningen og det skapes 

ubalanse i markedet med bla import 
- Hvilken endring på våre verdier/slagord, har tilknytting til styrking av 

Nortura sin økonomi? 
- Mål og tanker bak denne delingen må være å skaffe kapital til dette nye 

selskapet. Hvordan skal denne kapitalen fremskaffes? 
- Hva skjer den dagen det kommer en ny kreativ ledelse som ikke tar 

høyde for de premisser som settes i dag? 
- Må ha mulighet til å hente inn kapital dersom det skal være noe poeng i å 

dele selskapet 

- Skillet i ny organisering bør være ved uttak av hengehall 
- Faren med nye strategi er jo at vi får mange i administrasjon og nye 

styrer? 
- Våre konkurrenter har ikke så stor administrasjon/sjefer som vi har i 

Nortura. Kunne vært greit å få frem antall ledere og de som ikke er i 
operativ virksomhet.  

- Hva med antall konsulentstillinger i selskapet. Det antas at dette er høyt 
 

Kommentar/synspunkt/spørsmål besvart under møtet 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
1. Hva skjer med spørsmålet om å få fjernet telledato? 
2. Lysing av egg bør gjøres her Nord. Sikre oppstrøm av egg lokalt og 

dermed sikre bedre beredskap og aktivitet i Nord Norge 
3. Praksis ved bruk av stoppsats. Kombi-besetning der dyra kjøres til dyrebil 

pga redusert smitte risiko. Skal tiltaket ha stoppsats? Dette er det noe ulik 
praksis på i dag 

- Meget dyktige sjåfører og lammeringsleder, sørger for at leveranse av 
småfe fungerer utmerket  

- Når kan man få på plass produkter av bedre omfang i FK butikker? I dag 
er det alt for dårlig utvalg, og lite oppfølging når butikken blir fri for varer 

- Kan salg av eks frosset kjøttdeig skje via dagens is bil? 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Ønske at pkt 1-3 følges opp med 
svar til kretsutvalg. (De får 
vurdere videre svar til alle i 
kretsen) 

 Kretsutvalget 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen endringer ut over innstilling. Valg gjennomført med akklamasjon  
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

011 Midt-Troms 
012 Astafjord 

 

Dato/tid: 05.03.2024 kl. 19:30 Sted: Nortura Målselv 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 8 24 32 

 

Tillitsvalgt: Bente Borgen 

Administrasjon: Birger Theodorsen 

Ordstyrer: Fredrik Thomassen 

Referent: Birger Theodorsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Møteleder fra Astafjord, Fredrik Thomassen  
 
Innkalling og saksliste godkjent med merknad. Det ble feil ved klokkeslett ved sms 
påminnelse til møtet. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Tilbakemelding vedrørende stor strøm-kostnad på fabrikker lenger sør. Er 

det vurdert å flytte aktivitet nordover, der det er billigere strøm? 
- Tilbakemelding på “Min side”. Virker noe rotete, og lite stabil. Når det 

gjelder lammering og innmelding via ringen på min side, så ser det bedre 
ut. 

 
Kommentar/synspunkt/spørsmål besvart under møtet 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Hva er viktigst med fremtidig Nortura? Henting av slaktedyr/livdyr til 

ønsket tid (hverdagssamvirke). Ut over dette er det enighet om best pris 
jmfr. formålsparagraf. 

- Er nedgang på skjæring i Nortura inkl. Norfersk? 
- God diskusjon rundt alternative salgsprodukt/nye markeder 
- Vedrørende diskusjon på hundematsatsing og bruk av sau. Helt uaktuelt 

at sau skal gå til hundemat. Dette er menneskemat, og det blir helt feil å 
bruke dette kjøttet til noe annet 

- Holde dyr i «fangenskap» for produksjon av hundemat. Det kan ikke 
Nortura være med på. Biprodukter til dette hundematformålet er selvsagt 
ok 

- Hvem kan ha aksjer i sluttleddet/nytt as? 
- Kostand blir liggende i «mor» inntekts muligheter flyttes over i datter. Blir 

ikke dette problematisk? 
- Hvem skal sitte i styre i det nye AS selskapet? Her må vi ha inn våre 

eiere inn mtp eierkontroll. Dette er vår «oppside», det er dette vi skal ha 
med videre for å etterleve vår formålsparagraf 

- Markedsreguleringsansvar. Hva med en større etterspørsel enn det 
«mor» kan levere? Hvordan prioritering skal gjøres hvis SA ikke kan 
levere nok kjøtt. Hva er lov til å gjøre i en slik situasjon? 

- Flytting fra Otta. Skryt på hvordan styret har håndtert denne saken 
- Hvordan blir oppdelingen på ansatte i delt organisering? Slaktere plassert 

i SA, videre inn på skjærelinja ansatte i nytt as?  
- Underskudd på egg. Er det leveringsplikt som gjør at vi må levere egg til 

nye industri kunder? 
- Tynt i egghyllene etter jul! Skulle ønske at industrikunder kunne sett 

verdien i Norske egg. Fremtidig økt etterspørsel etter Norske egg er viktig  
 

Kommentar/synspunkt/spørsmål besvart under møtet 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkomne saker, Midt Troms/Astafjord krets: 

 
Noe ble besvart under møtet. Det ble allikevel diskusjon rundt hvordan 
oppfølgings saker skulle distribueres tilbake til medlemmene. Det ble uttrykt 
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ønske at svar sendes i en type nyhetsbrev til alle produsentene til disse to 
kretsene. Det var også presisert av møteleder at det var lite/dårlig 
kommunikasjon mellom leder(e) og kretsmedlemmer. Viktig at dette blir 
bedre enn i dag! 
 
Status og veien videre for Målselvanlegget? 
Har styret i Nortura gjort seg opp en mening om hva veien videre for anlegget 
i Målselv. Vi har forståelse for at det kan være utfordrende med innleid 
arbeidskraft, men gjøres det noe for å sikre produksjon, både på slaktelinja 
og på produksjonslinja ved målselvanlegget? 
Noe besvarelse under møtet. Historisk foredling, nordlys produkt satsing og 
utfordring med salg av disse produktene i Nord Norge. 
Videre oppfølging: Styret følger opp og gir skriftlig svar 
 

For kort tid siden ble det sagt via AU at det skulle satses på produkter med 
merking «Gilde Fra den Nord-Norske bonde»   
Vil dette bli satset på og vil det komme flere produkter i butikk med denne 
merkingen? 
Noe besvart under møtet 
Videre oppfølging: Administrasjon vurdere tiltak på produkt miks og en 
plan på videre salg i butikk og via Proff markedet. Skriftlig svar  
 
Til Styre/medlemssenteret/AU 
Nortura ønsker tidlig slakting, gjerne i fra midten av august. Prisløypa går ned 
tidlig for å stimulere dette.  
Sist sesong (2023) fikk vi melding om at det var lite dyr til slakt de første 
ukene, men så fikk vi melding kort tid etter at det var over 2000 dyr for mange 
til slakt. I tillegg var det stopp en uke midt i lammesesongen. Har det vært 
sett på hvorfor dette inntraff og hva gjøres for lammesesongen 2024 for å 
unngå dette? 
Ikke besvart under møtet 
Forslag til videre oppfølging: Tilførselsansvarlig/AU. Skriftlig 
tilbakemelding 
 
Ull-levering. Ulla fra høst-23 ble hentet veldig sent.  

- Det skal være mangel på personell på sortering og klassifisering som 
gjør dette. Det er ikke bra.  

- Ullinnsamlingsgodtgjørelse til sankelagene.  Senja Sau og Geit får 
utbetalt godtgjørelsen og fordeler 50% ut til de forskjellige 
sankelagene. De siste årene har godtgjørelsen gått kraftig ned. Hva er 
årsaken til dette?  

- Nortura betaler ut ett beløp til Senja sau og geit og ingen spesifisering 
på hvor mye hvert sankelag har levert, slik at Senja Sau og Geit kan 
ikke betale ut korrekt beløp til sankelagene ut fra hva de har levert. 
Det sies at overgangen til nytt datasystem er årsak til dette. Hva er 
status for å få rettet opp i dette slik at sankelagene kan få tilbakeført 
det de faktisk har krav på? 

 
Ikke besvart under møtet 
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Forslag til videre oppfølging: Tilførselsansvarlig/AU. Skriftlig 
tilbakemelding 
 
Andre ting under åpen post: 

- Hva skjer med EU-krav til å stanse bruk av røyksyre til 
pølseproduksjonen. Kan dette medføre større produksjon til Målselv? 

- Ønsket aktivitet i kretsen. Julebord, og det vurderes åpen dag/familiedag 
på anlegget.  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Status og veien videre for 
Målselvanlegget? 
 

 Hele kretsen 

For kort tid siden ble det sagt 
via AU at det skulle satses på 
produkter med merking «Gilde 
Fra den Nord-Norske bonde»   
 

 Hele kretsen 

Nortura ønsker tidlig slakting, 
gjerne i fra midten av august. 
Prisløypa går ned tidlig for å 
stimulere dette 

Småfe leverandører! Hele kretsen 

Ull levering osv Småfe leverandører! Hele kretsen 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Midt Troms krets mangler en person i valgkomite  
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

013 Evenes og Tjeldsund 
015 Kvæfjord og Harstad 

 

Dato/tid: 06.03.2024 kl. 19:30 Sted: Tjeldsundbrua Hotel 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 6 24 30 

 

Tillitsvalgt: Bente Borgen 

Administrasjon: Birger Theodorsen 

Ordstyrer: Eivind Kristoffersen / Svein Robert Guttormsen 

Referent: Birger Theodorsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Møteleder Harstad/Kvæfjord krets, Svein Robert Guttormsen 
 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

- Finner ikke sau kjøtt i butikk. Kjedene vil ikke ha dette, selv om kunder 
etterspør dette i butikk 

- Må ha bedre datasystem for å unngå at dyr med tilbakeholdstid kommer 
inn i varestrømmen. Hva med fungerende internkontroll /manuellkontroll 
når data ikke fungerer? 

- Det gjøres hva man kan for å levere reine dyr. Noen ganger er det også 
vanskelig å få de reingjort. Kan ikke ringe til Medlemssenter for å si i fra 
at nå kommer det inn skitne dyr? 

- Må kunne sortere på slakteri, slik at skitne dyr blir slaktet sist på dagen 
med redusert hastighet 

 
Kommentarer, spørsmål og synspunkter besvart under møtet 

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Dårlig økonomi å bare å drive med slakting. Ref. Nordfjordkjøtt. Hvordan 

klarer Nortura seg opp mot konkurranse til eks Fatland 
- Klarer Nortura få mer tilførsel når nå Nordfjordkjøtt stoppet slaktingen? 
- Hva er fremtidig strategi med emv-produksjon? 
- Hvordan blir fremtidig forsyningsplikt 
- Bør heller slå sammen selskap i stedet for nå å splitte dagens SA 
- Tjener ikke noe mer penger på denne delingen. Eneste årsak er å kunne 

ta inn andre aksjonærer slik at man får tilført mer kapital i selskapet 
- Det er mer politikk i den deling som er i Tine. Kan ikke sammenlignes 

med det som nå planlegges i Nortura SA 
- Norturas største utfordring er manglende omstillingsevne og 

rasjonalisering. Nytt mor-selskap vil ikke gjøre dette noe lettere og det 
vises også til dette pkt vedrørende eierstyring 

- Hva gir denne utredningen igjen til oss eiere. Det må ligge krav til positiv 
effekt før at det besluttes å gjøre denne delingen. Vinning og kostnad 

- Hvilket selskap skal ligge med reguleringskostnader? 
- Krav i aksjeloven ifb utbytte strategi? 
- De med størst aksje kapital vil jo kunne styre utbytte strategi  

 
Nestleder i styret tar en del av disse punktene videre. I tillegg ble det en grei 
besvarelse under møtet. Det ble ikke registrert noe oppfølgingspunkt som møtet 
krevde tilbakemelding på 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Problematisk å komme inn på min side 
- Min side var bedre før 
- Forslag på slakteridag, med slakting av storfe/småfe. Det var også tema 

de skriv som MT nå i dag sender ut ifb med eks manglende øremerke. 
Mulig dette kan være tema på en slik dag i Målselv? 

- Diskusjon vedr. landbrukspolitikk og Nortura sin rolle mtp innspill til 
forhandlingspartene. Distriktsprofil, verktøy for å regulere markedet for å 
nevne noen punkt 
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- Bedre fokus på økte tilførsler. Mister mye dyr til konkurrent, dyr med horn, 
bedre kundebehandling hos Horns, mindre trekk på skitne dyr og dyr med 
horn. God debatt, og mye av dette ble besvart under møtet 

- Klassifisering i O+ eller bedre (jmf. reduserte vekter) hvordan optimalisere 
egen drift? 

- Dyrebilene kan nå ikke bli større enn de er i dag. For små gårdstun og 
problematisk å få levert dyr 

- Vanskelig å være lojal til Nortura når «hverdagssamvirket» ikke fungere 
slik det skal. Debatt vedr. skyving av dyr 

- Avtaleperiode på storfe bør reduseres med 1 uke.  
- Lite fleksibilitet med levering av storfe når endring av nr på dyr må gjøres 

så lenge i før leveranse dato. (MKI krav) 
- Det ble også vektlagt de fordeler som Nortura har vs konkurrent. 

Rådgivning og livdyr formidling  
 
God debatt og mange av punktene ble besvart i møtet. Stort behov for åpen post 
på dette møtet. Det ble ikke registrert noen punkter som krever videre oppfølging.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Valg ble gjennomført med akklamasjon. Evenes Tjeldsund og Harstad/Kvæfjord 
krets har to personer i sine valgkomiteer.   
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

014 Narvik og Ballangen 
 

Dato/tid: 07.03.2024 kl. 11.00 Sted: Ballangen Camping 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 4 10 14 

 

Tillitsvalgt: Bente Borgen 

Administrasjon: Birger Theodorsen 

Ordstyrer: Anders Stavrum Larsen 

Referent: Birger Theodorsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

- Ull er veldig dårlig betalt. Hvordan kan man få opp pris på ull 
leveransene? 

- Når våre selskap (døtre) tjener penger, så er det en forventing at dette 
kommer frem direkte på våre leveranser. I dag vurderes det å bare kaste 
ulla fremfor å levere denne 

- Hvor mange ungdommer fra Nord-Norge kom til samlinga i Stavanger. 
Det forventes at dette blir bedre ved neste felles samling 

- Min side er ustabil, og det er problem med å melde inn lam utenom 
lammering (Roger Jakobsen). De fleste kjente til og bruker min side i 
dette møtet  

- Mistet mye kompetanse med nedlegging av skjæringa i Steinkjer. 
Hvordan løses dette i Tønsberg? 

- Angående markedsbalansering, så er det importen som gjør dette 
vanskelig. Det eneste vi kan få av import er fra utenlandsk 
landbruksnæring. Blir litt søkt av vi må akseptere 9000 tonn fast import på 
storfe med argumentasjon at vi må få eksportert fisk. (Klar henvisning til 
politisk prioritering)  

- Hvilke tiltak kan Nortura gjøre hvis det er leverandører som leverer 
fryktelig skitne storfe? Nekte å ta imot? Håndtere dette som nødslakt? 

 
Kommentar, spørsmål og synspunkt besvart under møtet! 
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Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Selger Nortura helslakt til våre konkurrenter for billig? 
- Jmfr. presset vi ser fra høyre siden i politikken som går på 

markedsregulering/balansering. Det er ingen andre enn Tine/Nortura som 
kan utføre reguleringsjobben  

- Det må en strategi hvis vi skal gå så langt at vi bruker sau til hundemat. 
Vil ta seg dårlig ut i media/landbruksmyndigheter. (god diskusjon vedr. 
andre markeder) 

- Hvorfor skal det bli bedre salg i nytt as enn det som er i dag? Burde vært 
lett å ta dette ut i regnskap i dag. 

- Ny organisering medfører flere direktører. Blir bare større kostnader. 
- Har vi riktige folk i ledelse i dag? 
- Hvor kommer dette forslaget med deling av selskapet i fra? Eiere eller 

administrasjon? 
- Det er merkelig at vi ikke klarer bedre drift i dag uten en slik oppdeling slik 

som nå foreslås utredet 
- Stor risiko med rein forretningsmessig foredling. Det som vil skje med 

denne organiseringen er at vi får «lettere» samlet foredling 1-2 plasser. I 
dag styrker foredling de anlegg som har dette i tillegg til slaktingen.  

- All endring koster. Ny organisering, data løsning mm koster som kjent 
mye penger 

- Hvis man ikke har tro på annen struktur enn 1 foredlings anlegg i landet, 
så er det bare å gjøre denne strukturendringen. Usikkerhet om denne 
sentraliseringen er verdt mtp lokal verdiskaping 

- Vil vi ha denne transporten av maten vår frem og tilbake i landet? 
- Sentralisering er ekstremt sårbart jmfr beredskap  
- Bedre å fordele risiko, men forstår at dette koster mer penger 

Kommentar, spørsmål og synspunkt besvart under møtet! 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen andre saker registrert under åpen post. 
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Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

016 Vesterålen 
 

Dato/tid: 05.03.2024 kl. 19.30 Sted: Sortland Hotell 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 14 17 

 

Tillitsvalgt: Sunniva Skogan 

Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Ordstyrer: Fred Tore Fagereng 

Referent: Bernt Mikalsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Overskuddet er egentlig mindre ifm at bonden allerede har tatt nedgang i 
tilleggsytelser. Hvilke tilleggsytelser er redusert? 
 
Eierorganisering: 
Tror dette er en modell som legger opp til mindre engasjement og hvem skal lære 
opp disse nye medlemmene. 
Medlemmene blir fjernere ifm informasjon.  
Dagens kretsmøte er ikke et eiermøte slik som det er i dag, i dag er kretsmøte et 
reint informasjonsmøte. 
 
Når forsvinner telledato, 
 
Vi er veldig bekymret for Nortura i fremtiden. Økonomi og markedsregulatorrollen 
Det vil i fremtiden skje uforutsatt ting og kanskje i større grad en dag. 
Markedsregulator må ha flere verktøy i verktøykassen. 
 
Voksen Sau er for lite utnyttet. 
 
Det er bra at det er sporing ifm dyr i varestrømmen dersom det oppdages eks  
E.coli. 
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Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ikke tatt opp i møte 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Det ble fremsatt krav om Gildevarer/ Medlemsbutikk  i FK butikken på Sortland. 
FK butikken er klar med lokaler, det må i det minste testes ut. 
 
Er det ingen kvalitetskontroll av kalv som kommer nord fra til Vesterålen. 
(Spørsmål fra Veronica Hjelle) 
 
Besluttet å legge ved en sak angående Nord Norge trekket, 
Legges som vedlegg. 
 
Alle svar kan sendes til nyvalgt Kretsleder! 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen endring 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

017 Andøy 
 

Dato/tid: 06.03.2024 kl. 12.00 Sted: Stave Camping 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 8 10 

 

Tillitsvalgt: Merethe Sund (digitalt, via Teams) 

Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Ordstyrer: Ståle Andreas Nordmo 

Referent: Bernt Mikalsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Kan vi ende opp med å fortsette med å slakte med lavere vekter? 
Dette er en dårlig løsning for økonomien til bonden? 
 
Er import av storfekjøtt et problem? 
Hvor stor andel av importen tar Noridane? 
 
Kan du si noe om prissetting på Storfe? 
 
Vi må få oversikt over konkurrentenes lager. 
 
Det er stor bekymring for utvidelsen av eggprodusenter I Trøndelag, og regulering 
av markedet. Det bygges for mange hus nå, hva med når marked ute I Europa er 
tilbake og krona styrker seg og industrikundene igjen kjøper fra utlandet? 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Regner med at utredningen blir presentert for kretsen når den foreligger! 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ønsker fagmøte angående lengdemåling/klassifisering av småfe. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

018 Lofoten 
 

Dato/tid: 05.03.2024 kl. 11.00 Sted: 
Ungdomshus - UL Ørnen 
(Leknes) 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 11 13 

 

Tillitsvalgt: Sunniva Skogan 

Administrasjon: Bernt Mikalsen 

Ordstyrer: Leif-Kåre Halvorsen 

Referent: Bernt Mikalsen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Presentert av Sunniva Skogan 
Hvorfor forskjellige produkter fra gilde fra de forskjellige butikker i samme kjede? 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Ingen kommentarer 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Vi må slutte å laste gris på dyrebilen før storfe! 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
Ingen kommentarer 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

019 Nord-Salten 
 

Dato/tid: 06.03.2024 kl. 11.00 Sted: Dyping grendehus, Steigen 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 5 16 21 

 

Tillitsvalgt: Bjørn-Arne Skoglund 

Administrasjon: Christer Skreslett 

Ordstyrer: Ragnhild Engan 

Referent: Christer Skreslett 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker (Opprettelse av ny medlemsbutikk?) 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Hvordan tror vi produksjonen utvikler seg i Nord. 
- Kan vi få redusert importen av storfe. 
- Butikkene tar ikke inn varene våre. 
- God «kjøtthue» reklame. Vi må få dette mere frem.  
- Små grupper slik som dyrevernorganisasjoner får alt for mye publisitet. 
- Vi må nå mer ut med informasjon om Norsk landbruk.  
- Vi må markedsføre at Gilde og Prior er kortreist mat. Så må vi også ta på 

alvor at forbrukerne i fremtiden vil fokusere på dette, å ikke frakte egen 
råvare og produkt unødig langt.  

 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Vi lykkes ikke når prisene blir satt ned. 
- Det er viktig å opplyse innbyggere og politikere om hva som faktisk 

foregår i landbruket og kjedemakten. 
- Er skeptisk til å dele selskapet. Tine ser ikke ut for å lykkes bedre nå enn 

tidligere. 
- Bør markedsreguleringen være vår oppgave i fremtiden? Koster det mer 

enn det smaker? 
- Tine har vært bedre å til oss å beholde andel av verdikjeden. Vi bør 

samarbeide mer med FK og Tine.  
- Vi må være villige til å bruke mer penger på informasjon og reklame.  
- I strategiarbeidet må fokuset være hvordan bonden kan sitte igjen med 

mere. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges 
opp/ikke svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 

Innspill: Det ønskes utkjøring av Gildevarer i kretsen fra Harstad. 
 
(Opprettelse av ny medlemsbutikk?) 
 

Enstemmig vedtak fra kretsmøtet: Nord-Salten krets ber AU Nord om å 
gjennomgå foreliggende prosess, og få fremdrift i salg av Gildevarer 
til Nordodden SA. Prosessen skal være gjennomført innen 3. Mai 
2024.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Bernt Halvard Hansen, Skutvik. Medlem i valgkomiteen fra 2023.  
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Det ble gjort endringer 
i valget 

Eventuelle endringer 
i forhold til 
innstilling: 

Se kommentar 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

020 Midt-Salten 
 

Dato/tid: 05.03.2024 kl. 12.00 Sted: Fauske hotell 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 1 7 8 

 

Tillitsvalgt: Bjørn-Arne Skoglund 

Administrasjon: Christer Skreslett 

Ordstyrer: Snorre Forsbakk 

Referent: Christer Skreslett 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
-Det er bra å sette fokus på at kjøtt er bra, og mange liker dette. Bra med slike 
reklamer som filmen viser. 
-Nordlys satsningen har avtaler som ikke er begrenset i tid. Dette er veldig bra.  
-Hvordan er distribusjonen av varer i Nord-Norge? 
-Vi finner ikke Gilde i butikken, selv om kunder å lokale kjøpmenn ønsker 
produktene. Kjedemakten er for sterk. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
-I tidligere tider var det vanligere å bestille varer å få de utkjørt. Kan det være lurt 
å starte med matkasser sammen med de andre samvirkene? 
-Vi må ikke spare oss til «fant», å være mere aktiv i kampen om forbrukerne.  
-Er usikker på om AS er en god ide, men vi må være mer fremoverlente.  
-Gilde bil, likt driftet som isbilen, bør prøves.  
-Kanskje bør vi slippe profesjonelle inn i styret i Nortura, ikke bare eiere og 
ansatte-representanter.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Kan vi finne utvikling på 
tilførsler helt ned på post-
nummer nivå? 

16160 Eier/leverandør 

I så fall, hvordan er 
utviklingen i Kjerringøy 
8093 siste året? 
 

16160 Eier/leverandør 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

021 Beiarn 
 

Dato/tid: 04.03.2024 kl. 19.30 Sted: Beiarn kro og hotell 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 2 8 10 

 

Tillitsvalgt: Bjørn-Arne Skoglund 

Administrasjon: Christer Skreslett 

Ordstyrer: Frøydis Forsmo 

Referent: Christer Skreslett 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
-Frøydis informerte om arbeidet i kretsen siste året. Det er bla. jobbet med 
klimakalkulator og fagmøter på små- og storfe. 
-Det er bra det ses på organisering av tillitsvalgt siden. Det er utfordrende å finne 
kandidater til alle poster. 
-Vi finner for lite av våre produkter i butikk. 
-God reklame (kjøtthuer i dette landet). Vi må være tøffere til å få ut dette 
budskapet. 
-Vi må lykkes med Gilde Nordlys. Vi må bruke NN-råvare i N-Norge.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 
 



 

 37 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

-AS er en god ide å utrede. Også flere produkter som er raske å lage ferdig til 
middag. 
-Det må ikke være mulig å kjøpe seg inn i AS’et for andre. Det må være vårt.  
-Hva hvis AS’et går dårlig/konkurs? Er vi da bare en råvareleverandør til de 
«andre». 
-Er det noe et fremtidig AS kan utføre, som vi ikke kan gjøre som SA i dag? 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Alle nye fjøs må få ny-bruker tillegg uavhengig om det er nytt dyreslag, ny 
produsent eller ny fjøs i eksisterende produksjon.  
Vi ønsker at Nortura skal bidra med bygg-tegninger i fremtiden.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges 
opp/ikke svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

022 Svartisen 
 

Dato/tid: 04.03.2024 kl. 11.00 Sted: Ørnes Hotell 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 0 10 10 

 

Tillitsvalgt: Bjørn-Arne Skoglund 

Administrasjon: Christer Skreslett 

Ordstyrer: Hans Elling Angell 

Referent: Christer Skreslett 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Våre politikere er for svake til å forhandle ift. handelsavtaler for import.  
- Det var en tabbe at vi ikke prioriterte å opprettholde mottaksplikt på 

kylling.  
- Resultatet er bra, vi skal ikke ha store overskudd.  Pengene skal til oss 

etter hvert. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
- Det må skje noe mtp. tilgang til å ha varer i butikk. 
- Det kan bli krevende å være morselskap til et AS, om ikke AS-et tenker 

på råvaretilgang og lager, noe vi gjør i dag. Hele dyret, hele tiden. 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
-Vi må få tilbakemeldingene på spørsmål og innspill gitt i forrige kretsmøte. Hva er 
svarene og hva er gjort. 
-Vi må ha større fokus på jordbruks forhandlingene lokalt, og i Nortura sentralt. 
(Eiermøter ifb. med dette arbeidet, digitalt?) 
-Er Bjerka strengere på USR enn andre slakteri? Vi tror det er slik i alle fall på 
gris. 
-Økonomien på småfe må løftes, og skal dette være mulig må vi ha 
produksjonsregulering på gården. 
-Min side må videreutvikles. Spesielt mtp. livdyr og livdyr-lister. Dyrene er i dag 
«borte» til de er 6 mnd. gamle. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges 
opp/ikke svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

023 Nord-Helgeland 
 

Dato/tid: 08.03.2024 kl. 11.00 Sted: Hotel Helma (Mo i Rana) 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 9 16 25 

 

Tillitsvalgt: Einar Meisfjord 

Administrasjon: Hanne Marit Hjerpbakk 

Ordstyrer: Skjalg Nordås 

Referent: Hanne Marit Hjerpbakk 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker (Orientering om Dyrevelferdsprogram 

(spesielt småfe) - ved veterinær) 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Vi må ikke spare for mye på IT, da det vil gjøre at vi får et altfor stort etterslep 
som vil skape merkostnader.  
 
Bedre løsning å øke medlemskapitalen enn å sette ned prisen. Tror at de fleste 
produsentene er villig til å betale inn mer for at selskapet skal komme i en bedre 
posisjon.  
 
Redd for at vi får et altfor stort underskudd på storfekjøtt og sau/lam til neste år på 
grunn av alle tiltakene.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Mer satsning på medlemsbutikker, og egne Nortura-butikker slik som på Steinkjer. 
Se på en «kjøtt-bil» løsning, slik som isbil/fiskebil for å selge Gildevarer på døra til 
forbrukeren.  
 
Vi har mista kontrollen på prisinga av produktene vårene.  
 
Kan vi kanskje sitte igjen med like mye om vi kutter ut EMV? 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Hvor mye betaler Nortura for 
hylleplass i butikkene? 
 

 Kretsutvalget 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Orientering om Dyrevelferdsprogram (spesielt småfe) - ved veterinær 
 
Dialog med lokal FK butikk. De får ikke solgt Gilde-varene pga. Kunden ikke er 
interessert I Proff-varene. Ønsker annet utvalg. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen i valgkomiteen var til stede. Kretsleder har ikke vært i dialog med dem.  
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

024 Ytre Helgeland 
 

Dato/tid: 06.03.2024 kl. 11.30. Sted: Hias (Sandnessjøen) 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 5 16 21 

 

Tillitsvalgt: Einar Meisfjord 

Administrasjon: Hanne Marit Hjerpbakk 

Ordstyrer: Olaf Paulsen 

Referent: Hanne Marit Hjerpbakk 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker (Angusavtalen) 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Ønsker mer satsning på salg i «egne butikker» og i FK butikker 
 
Tar vi for høy pris på kjøttet hvis vi ikke får solgt kjøttet?  
 
Vil alle visjonene og «silotenkinga» bare utløse mange kostnader? 
 
Hovedfokus til styre burde være å finne ut hvor man taper og tjener penger 
isteden for å bruke tid på utredninger, silotenking og visjoner.  
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Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Oversikt over kalveslaktinga I 
Nord 

 Kretsutvalget 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Blir endringer da de ønsker en kvinne i kretsutvalget. Ingen i valgkomiteen var 
tilstede under møtet  
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Det ble gjort endringer 
i valget 

Eventuelle endringer 
i forhold til 
innstilling: 

Kristin Andreassen blir gjenvalgt 
Kristin blir Nestleder og 
utsending til RU 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

025 Vega 
 

Dato/tid: 04.03.2024 kl. 19.30 Sted: Vega havhotell 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 3 12 15 

 

Tillitsvalgt: Einar Meisfjord 

Administrasjon: Linn Hege Engen 

Ordstyrer: Peter D. Nikolaisen jr. 

Referent: Linn Hege Engen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Det må være et voldsomt trykk på medlemssenter – må gå en del kostnader der. 
 
Nortura har store kostnader på medlemssenter-ansatte og rådgivere – her bør vi 
kutte kostnader. En annen kommenterer at det er nyttig at gårdbrukerne har 
besøk iblant, så rådgiverne må vi ha både for å bedre drifta, men også for å 
unngå dyrevelferdssaker. 
 
Å redusere grunnpris, men så øke etterbetalinga, slik som i Tine – tror det kan 
være en måte å ta tilførsler siden konkurrentene da også reduserer grunnprisen 
og ikke har etterbetaling. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Forsikringsutbetaling etter data-
angrepet? Hvor stor andel ble 
dekt? 

26168 Kretsutvalget 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Registreringene vi nå gjør i 
klimakalkulatoren – når kan vi 
forvente resultater som kan 
brukes i markedsføringa? 

 Hele kretsen 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Kalveslaktinga: De magre kalvene som var avisoppslag på – oppleves som utrolig 
at de skal få samme betaling som vi som faktisk jobber for å få fine slakt 
 
Veldig fornøyd med dialogen man kan ha med dyrebilsjåførene ang 
transportdyktighet 
 
Vi finner ikke produktene våre i butikken. Forslag om at butikksjefene inviteres til 
møte for å få frem frustrasjonen og hva vi ønsker.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Når får vi veid smågrisen på 
dyrebilen, slik de gjør andre 
deler av Nortura?  

 Kretsutvalget 

Gilde spekk – er det et produkt 
som er tatt bort? 

17166 Eier/leverandør 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

026 Sør-Helgeland 
 

Dato/tid: 05.03.2024 kl. 11.00 Sted: Sømna kro og gjestegård 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 1 8 9 

 

Tillitsvalgt: Einar Meisfjord 

Administrasjon: Linn Hege Engen 

Ordstyrer: Bjørn Torstein Arnes 

Referent: Linn Hege Engen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 
Kommentarer:  
E-postene fra Nortura kom for tett I denne perioden. Påminning om kretsmøte ble 
borte blant tilbakemelding på spørreundersøkelse som er sendt ut tidligere. 
Vurder SMS istedet eller kalenderinvitasjon? 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Vi må konsentrere oss om det vi kan og skal holde på med. Så får vi selge oss ut 
av alt det andre. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

Oppkjøp av 
verpehønsprodusenter . hvordan 
ser kalkylene ut når det skjer?  

Bjørn Torstein Arnes Kretsutvalget 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Enorm utvikling de siste 18 årene – hvordan ser det ut de neste 18? 
 
Vi må endre holdningene til rent norsk rødt kjøtt, og få opp forbruket av dette. 
 
Prognosene har ikke stemt på storfe de siste 30 årene. Signalene til gårdbruker 
kommer altfor seint. Vi gasser på i dyrets første 1/3 av livet og så plutselig må vi 
dra i nødbremsen! Behovet for ekstraordinære reguleringstiltak hadde vært 
unngått dersom vi går mer i takt i hele verdikjeden.  
 
Viktig at vi får dekt opp de merkostnadene vi har med å være markedsregulator.  
 
Utrolig lite motiverende som ung, ny bonde å velge å levere til Nortura – men man 
finner jo ikke produktene sine igjen i butikkhylla! Hadde vært mye mer 
motiverende dersom Gilde-biff var å oppdrive på lokalbutikken og da føle på at 
den har man bidratt til.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Når vi ikke har full slakteuke – burde det vurderes å unngå søndagsslakting pga 
lønn til sjåfør og ansatte på fjøs og heller slakte ut fredag.  
 
Livdyrformidlinga fungerer ikke optimalt: Hadde kalver innmeldt kjempelenge, 
hørte ingenting, fikk solgt dem via tips fra Tine-rådgiver. En annen hadde lagt inn 
ønske om NRF-kalv – hørte ingenting. John svarte at det kan ha vært i den tiden 
min side ikke fungerte, så han oppfordrer til å prøve igjen.  
 
Håvard Knygh informerte om viktigheten av klubbing på begge skinkene av grisen 
for å unngå kassering. 
 
Et tips: Sende ut spørreundersøkelse etter kretsmøter for å høre hvorfor folk ikke 
deltar. 
 
Eierbrevene – veldig mye reklame om hvor godt det går. Føler at man må lese 
mellom linjene for å finne ut hvordan det egentlig går. Savner klar tale.  
 
Ang besøk på slakteriet med Mattilsynet: Kan vi ikke heller lage en film fra linja, 
og vise den på møte her lokalt. Gjerne med en fra MT som kan fortelle litt.  
 
Brevene fra Mattilsynet oppleves som svært krasse, arrogante og «ovenfra og 
ned».    

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Synspunkt: Burde være obligatorisk oppmøte på kretsmøte for de som 
sitter/velges inn I styret.   
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

027 Bindal 
 

Dato/tid: 04.03.2024 kl. 11.00 Sted: Mormors stuer (Bindalseidet) 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 1 9 10 

 

Tillitsvalgt: Einar Meisfjord 

Administrasjon: Linn Hege Engen 

Ordstyrer: Bernt Severin Skarstad 

Referent: Linn Hege Engen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Åsmund Myrvang valgt til ordstyrer i fravær av leder.  
 
Innkalling og saksliste godkjent. Noen andre ble valgt som møteleder. 
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ultraprosessert er i tiden, så det er bra at vi henger med på utviklinga 
Kostrådene som har vært har ikke akkurat vært god reklame for rødt kjøtt 
 
Steinkjerbutikken burde hatt en slags nettbutikk-løsning 
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En del kommentarer på kostnaden med å være markedsregulator og viktigheten 
av at dette dekkes inn av de som har bestemt at vi skal ha den rollen. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Nord-Norgestrekket ble tatt opp. Einar Meisfjord svarte dette bra ut med 
historikken bak og at det ikke jobbes med dette fra styrets side nå. 
 
Siden Nortura har markedsreguleringsrollen burde vi ha førsterett på avtaler med 
offentlige instanser. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Leder av valgkomiteen hadde ikke anledning til å stille. Ordstyrer presenterte 
valgkomiteens innstilling 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

028 Hattfjelldal 
 

Dato/tid: 06.03.2024 kl. 19.30 Sted: Fjellfolkets Hus 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 6 12 18 

 

Tillitsvalgt: Einar Meisfjord 

Administrasjon: Linn Hege Engen 

Ordstyrer: Lillian Sæterstad 

Referent: Linn Hege Engen 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker (Info fra Bjerka, bl.a. i f.t. småfesesongen og 

skyving av storfe) 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Kretsleder ble valgt som møteleder. 
 
Mange av deltagerne har ikke mottatt innkalling til kretsmøte. De sjekket både 
innboks, søppelpost og eventuelle andre e-postadresser i møtet. 
Et eksempel er Hattfjelldal melk, Anders Granmo og Malin Torgersen  
 

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Kommentar om at regnskapstallene burde settes opp på en mer forståelig måte. 
Et eksempel er å benytte ord og uttrykk som gårdbrukerne selv møter i sitt 
regnskap. Likviditetsgrad er et tall flere har et forhold til.  
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 
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Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Folk er mer opptatt av helse og pris enn dyrevelferd. Hvitt kjøtt ansees som det 
sunneste. Vi må få det røde kjøttet på «sunnhets»-lista igjen! 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 
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PROTOKOLL KRETSMØTE NORTURA 2024 

029 Vefsn og Grane 
 

Dato/tid: 07.03.2024 kl. 10.30. Sted: Milano (Mosjøen) 

    

Til stede: 

 Kvinner: Menn: Totalt: 

Medlemmer: 5 8 13 

 

Tillitsvalgt: Einar Meisfjord 

Administrasjon: Hanne Marit Hjerpbakk 

Ordstyrer: Øyvind Sæther 

Referent: Hanne Marit Hjerpbakk 

  

 Saksliste 

 

1. Godkjenning av ordstyrer, innkalling og sakliste 
2. Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 
3. Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 
4. Åpen post – lokale saker () 
5. Valg 

 

Sak 1 Godkjenning av ordstyrer, innkalling og saksliste 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Innkalling og saksliste godkjent. Noen andre ble valgt som møteleder. 
 
Leder var ikke til stede, og hadde overlatt ansvaret til Nestleder.  

 

Sak 2 Årsregnskap for 2023 – status i selskapet og utsikten for 2024 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
 
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 
 
 

Sak 3 Presentasjon av ny strategi for perioden 2024 – 2027 

Kommentarer 
og synspunkt: 

Viktig at ny strategi/oppdeling av selskapet blir formidlet til eierne i god tid før de 
skal ta stilling til det.  
Eierne må ta litt mer ansvar når det gjelder framsnakking av egne produkter.  
 
Sette «klimamerke» på egne produkter og ikke EMV 
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Kommentar til Lysbilde «Forbrukertjenester innen mat og drikke». Hvorfor er det 
bare bilde av grønnsaker under punktet «Sunnhet»? Er ikke dette våre interne 
plansjer. Tør vi selv ikke si at kjøtt er sunt? 
 
Vi burde se mer på «tørka kjøtt», kanskje det er et marked?  
 
Se på distribusjon av varer. Kan det bli et samarbeid med Tine? For å sikre at 
varene når butikkene 
 
For dårlig markedsføring av grillprodukter. Ser på medlemsbutikken at det finnes, 
men finner det ikke i noen butikker. Det må bety at vi ikke har markedsført godt 
nok, slik at folk ikke etterspør det og butikkene tar det ikke inn. 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 4 Åpen post/lokale saker 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Det blir etterspurt tilbakemeldinger på bestilling av livdyr. Flere har bestillinger på 
fôringsdyr/melkedyr som blir stående på min side over lengre tider uten respons. 
Hvis vi ikke har tiltenkt livdyr, så kan de få beskjed om det.  
Melkeprodusenter mener de har bedre dialog og får tak i livdyr raskere om de 
snakker med Tine. Noen innrømmer også at de selv ikke melder inn om de har 
noen melkekyr/kviger til overs i melkebesetninger.  
 
 

Til oppfølging: 

Saker som må følges opp/ikke 
svart ut: 

Leverandørnummer: Svar sendes til: 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

  Velg et element. 

 

Sak 5 Valg 

Kommentarer 
og synspunkt: 

 
Ingen i valgkomiteen er tilstede  
 
 

Ble innstilling 
vedtatt? 

Innstillingen ble valgt 
Eventuelle endringer 

i forhold til 
innstilling: 

 

 
 


